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حتی یک روز تعلل در انتقال آب ارس به تبریز پذیرفتنی نیست

استاندار آذربایجانشرقی در یکصدوسیزدهمین شورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی با اشاره به وضعیت پروژهی

انتقال آب ارس به تبریز، گفت: حتی یک روز تعلل در انتقال آب ارس پذیرفتنی نیست.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، بهرام سرمست اظهار کرد: تمامی اقدامات مربوط به دیپلماسی اقتصادی و حتی بازدید معاون اول رئیس جمهور از این پروژه را عملی

کردیم و امروز باید راه های تسریع اجرای این پروژه از جمله سهم بخش صنعت و قطعه بندی پروژه را بررسی کنیم.

وی با اشاره به وضعیت مدیریت استان در دوران جنگ ۱۲ روزه، اظهار کرد: پای کار بودن مجموعه ی مدیریتی استان و مردم در این ایام به گونه ای بود که گویا جنگی در استان

نبود.

وی افزود: مردم آذربایجان شرقی با سعه ی صدر، مقاومت، مشارکت همه جانبه، انسجام و همدلی به رغم فشار حملات و تهاجمات شدید ایستادند.

وی یادآور شد: پیش از ابلاغیه ی دولت، استان ما پیشقدم شد و در جلسات برگزار شده، مقرر شد رسوب کالاهای اساسی در گمرکات ظرف ۴۸ ساعت ترخیص شود و در این راستا

۱۲ هزار تن کالاهای اساسی طی ۲ روز از گمرک سهلان ترخیص شد.

استاندار آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: بر اساس مصوبه ی ستاد تسهیل استان، اگر دستگاه های مربوطه به استعلامات گمرک جواب ندهند، به منزله ی تایید بوده و مسئولیت

عواقب بعدی برعهده ی آن ها خواهد بود که این اقدام باعث شد استان های دیگر نیز به گمرک استان ما روی بیاورند.

استاندار آذربایجان شرقی ادامه داد: استان در زمینه ی اعمال تفویض اختیارات به عنوان پایلوت کشوری مطرح است و در ادامه نیز در بخش صادرات با این خط مشی ادامه می

دهیم و آماده ی دریافت پیشنهادات هستیم.

وی با اشاره به تفویض اختیارات به استانداران، اظهار کرد: اکنون در شرایط نه جنگ نه صلح و در واقع در وضعیت اضطرار هستیم و باید تمام تدابیر برای شرایط فوق العاده و

بحرانی را پیش بینی کنیم و از این فرصت برای شکستن انحصار تمامی اقلام بهره ببریم.

سرمست با بیان این که آماده ی دریافت پیشنهادات بخش خصوصی درباره ی تفویض اختیارات هستیم، گفت: ذخیره ی استراتژیک استان مشخص است و کمبودهای احتمالی

باید با هماهنگی های مربوطه جبران شوند.

وی درباره ی بارورسازی ابرها در استان و دریاچه ی ارومیه نیز گفت: امسال برای اولین بار در چند مرحله بارورسازی ابرها برای دریاچه ی ارومیه انجام دادیم و هربار بین ۱۵ تا ۳۰

میلی متر بارش داشتیم.

استاندار آذربایجان شرقی افزود: براساس پیشنهاد اتاق بازرگانی تبریز و تایید وزارت نیرو، مقرر شده تا یک فروند هواپیما برای بارورسازی ابرها خریداری و در منطقه مستقر کنیم.

وی خاطرنشان کرد: ۲۷ اقدام عملی برای احیای دریاچه ی ارومیه نوشته شده که اغلب روی کاغذ مانده است اما تاثیر بارورسازی ابرها مهمتر و عملیاتی است و باید پیگیری کنیم

که به بخش کشاورزی و احیای دریاچه ی ارومیه کمک می کند.

سرمست به وضعیت ذخیره ی آبی تبریز اشاره کرد و افزود: ۵۰ درصد آب تبریز از منبع زرینه رود (سد بوکان) می آید اما امروز ذخیره ی آب سد بوکان یک سوم شده و در مسیر

انتقال به تبریز نیز برداشت های غیرمجاز و استفاده از آب شرب برای کشاورزی دیده می شود که طی صحبت با استاندار آذربایجان غربی مقرر شده تا نظارت بیشتری انجام گیرد و

حقابه تبریز لطمه نبیند.
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